

NOTICE 通告

PDC-2025-N027

敬啟者：

單位裝修工程

茲通知各住戶，下列樓層有單位進行室內裝修工程，有關詳情如下：

樓層	裝修日期
3	2025 年 3 月 5 日 至 2025 年 6 月 5 日

於上述工程期間，將可能有噪音 及 油漆氣味自裝修單位傳出。敬請見諒！
因保安理由，亦謹呼籲各單位之住戶將窗鎖好，以免賊人有機可乘。敬希垂注！

如有任何查詢，歡迎在辦公時間致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

此致
瑜翠園第一座住戶

2025 年 3 月 3 日



瑜翠園服務處

To: Residents of Block 1

Date: March 3, 2025

Unit Decoration Work

Please be informed that unit decoration works would be carried out at the below floor(s), schedule of which is as follows:

Floor	Decoration Period
3	March 5, 2025 – June 5, 2025

During the interim, noise would be emitted and smell of paint permeated. We apologize for any inconvenience so caused. For security reasons, please be reminded to lock up the doors and windows for the prevention of burglary. Thank you for your kind attention.

If you have any enquiries, please feel free to contact the management services staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至 2025 年 3 月 12 日
This notice will be posted until March 12, 2025

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info
Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

